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Uitgave van de recreatieve vereniging Craneveer
jaargang 35 nummer 1 september 2007

Van de redactie
Een nieuw seizoen is aangebroken, Craneveer is weer in een nieuwe
frisse gele jas gestoken. In dit eerste nummer van deze alweer vijfen-
dertigste jaargang kondigt het bestuur alvast de eerste wijkactiviteiten
aan, waaronder de traditionele spokenspeurtocht. Henk Wagenaar
doet verslag van een merkwaardig ongeval bij de Residence
Diepenbrock, met als resultaat een gevelde boom.
Verder in dit nummer weer het vaste item van Rob van Brink. De wijk-
raad informeert ons over de herontwikkeling van het terrein van de
verrijzeniskerk en over de verassende wending in de plannen rondom
de ‘noodwoningen’. Ook vindt u weer een bijdrage van de vaste
rubrieken: Kijk op de wijk en Van alle tijden.
De redactie zoekt nog steeds versterking, iets voor u? Zie pagina 23.
Veel leesplezier!
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Welkom in het verenigingsseizoen 2007/2008!!! De meeste wijkbe-
woners zijn weer op hun nest neergestreken, een enkeling geniet
nog vakantie.We hopen dat u van een fijne vakantie hebt genoten.

Het bestuur heeft in augustus alweer bij elkaar gezeten om te spre-
ken over de activiteiten en werkzaamheden voor het komend sei-
zoen. Dit seizoen willen we naast de organisatie van de reguliere
activiteiten de recreatiezaal gaan opknappen en proberen we uitvoe-
ring geven krijgen aan de verbetering van de speeltuin aan de
Bernard Zweerslaan. Overigens hopen we op spontane ideeën van u
om nieuwe (sport)activiteiten te gaan organiseren. Zo werd geop-
perd om een kerstmarkt te gaan organiseren. De komende tijd zul-
len we inventariseren of hier voldoende animo voor is. Interesse?
Reacties zijn welkom op onderstaand mailadres.

Spokenspeurtocht
Onze spokenspeurtocht treedt dit jaar over de (wijk)grens en vindt
onderaards plaats! De professionele opzet van deze activiteit is
door een organisatiebureau ontdekt en is voor 1 jaar 'verkocht' met
als tegenprestatie dat deze exclusief voor onze wijk te bezoeken is.
Verderop in dit nummer kunt u meer lezen over de spokenspeur-
tocht.

Jaarverslag 2006/2007
Bij het ter perse gaan heeft de jaarlijkse ledenvergadering nog niet
plaatsgevonden. In het volgende nummer zal hierover verslag wor-
den gedaan, maar hierbij alvast in het kort het jaarverslag van het
afgelopen seizoen.
Als gevolg van algehele kostenbeheersing, aanmelding van nieuwe
donateurs en de kostendekkende sportactiviteiten heeft onze vere-
niging een gezonde basis en is er ruimte om te investeren in de
recreatieruimte (overigens vooralsnog uitsluitend v.w.b. de binnen-
kant).
Vlak voor de vakantie heeft het bestuur overleg gehad met de bad-
mintongroepen van maandag en woensdag en is op voorstel van
beide groepen besloten om deze samen te voegen. De leden en het

Van het bestuur
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bestuur zijn blij met deze oplossing.

Helaas is het popkoor halverwege vorige seizoen gestopt.
Daarentegen worden er thans cursussen streetdance voor jongeren
gegeven.
Het jaarverslag is bij het bestuur op te vragen en de plannen voor
de recreatieruimte zijn in te zien.

Agenda:
22 september Bonte Was; kinderkledingbeurs in de recreatiezaal
7 oktober Spokenspeurtocht; in de kelders van Arnhem

Let verder op de publicaties in de infokast op het Beethovenplein of
kijk op www.craneveer.nl voor actuele berichten.

Bestuur Recreatieve Vereniging Craneveer 
bestuur@craneveer.nl

(advertentie)

 



pagina 6



pagina 7

Jaargang 35 nr.1

Alteveers Spokenspeurtocht
in historische kelders Arnhem

Alteveers Spokenspeurtocht vindt dit jaar niet plaats in onze eigen wijk,
maar in de middeleeuwse kelders in het centrum van Arnhem. Zo meldt ons
Hermine van der Burght, bestuurslid van onze recreatievereniging Craneveer,
de bedenker en organisator en opperheks van de inmiddels immens populai-
re jaarlijkse spokenspeurtocht. De roem van dit evenement is de wijk
inmiddels ver ontstegen.Terwijl Hermine druk bezig was haar
Transsylvanische griezelgenootschap weer te mobiliseren voor een nieuwe
angstaanjagende voorstelling in de nevelige duisternis van het Alteveerse bos,
werd ze benaderd door Karin Terwisse. Die werkt bij bureau
Theaterprojecten met de opdracht om de historische stadskelders te promo-
ten. Het verzoek was of de Alteveerders hun macabere kunsten dit jaar eens
niet in het buurtbos wilden vertonen, maar in de diepste krochten van de
Arnhemse binnenstad.

Na enig overleg en onderhandeling gaat dit inderdaad gebeuren. De
vereniging Craneveer krijgt een donatie en natuurlijk eeuwige roem en
alle Alteveerders, Cranevelders en Craneveerders die 8 jaar zijn of
ouder, zijn van harte welkom op zondag 7 oktober vanaf 16:30 uur tot
18:30 u.Toegang voor hen is uiteraard gratis.Voor de acteurs, grimeurs,
theaterassistenten e.d. is er na afloop een diner en een afterparty.
Er is ondertussen een alleraardigst persbericht verschenen dat u op de
volgende pagina kunt lezen.
Er gaan inmiddels geruchten dat televisieploegen van BBC,ARD NOS
en SBS al staan te pope-
len om opnamen te
maken en dan zijn
natuurlijk internationale
optredens niet uit te
sluiten: Peking 2008.
Maar let wel: het zijn
slechts geruchten. Mijn
vrouw zegt dat ik spo-
ken zie.

Henk W.
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Griezelen in de Historische Kelders Arnhem 

Zondag 7 oktober daalt het Trans-Sylvaans spookgezelschap af in de histori-
sche kelders van de binnenstad. Onder aanvoering van Morticia de meester-
heks dalen de griezels af naar de diepte van de Arnhemse kelders waar
duistere spelonken, trappen en nissen hun ´praktijken´ zullen verhullen. En dat
alles met passende muziek, rook, vreemde drankjes, macabere hapjes en een
bijpassend sausje van spinnenrag! 

"Een koel hoofd en stalen zenuwen zijn overigens voldoende om de ijse-
lijke kreten van mijn compagnons te weerstaan "…zo luidde het
'geruststellende' commentaar van Morticia's zwijgzame handlanger, die

de kelders onlangs kort
inspecteerde op het juiste 'kli-
maat'…  
Bij zijn snelle vertrek, per
koets vanzelfsprekend, stamel-
de hij nog iets onbegrijpelijks :
'kijk maar op craneveer.nl,
daar vindt je alle antwoorden
wel..' 
Eén ding is zeker: voer je de
opdrachten van de speurtocht
goed uit, dan zal het licht uit-
eindelijk weer gaan schijnen,
boven de grond vanzelfspe-

kend ! … Wie durft? Zie ook: www.spookachtig.nl

Historische Kelders
Jarenlang hebben de Historische Kelders, die al uit de 13e eeuw stam-
men, praktisch ongebruikt onder de stad gelegen. In 2001 is gestart met
een grootscheepse restauratie en in juli 2002 zijn de deuren voor het
publiek open gegaan. Resultaat van deze restauratie: een prachtige, koele
en mysterieuze plek, die ons iets leert van de historie van de stad
Arnhem. De Historische Kelders zijn in haar authentieke vorm gebleven
en Arnhem wil graag een breed publiek laten genieten van deze unieke
locatie. De kelders zijn te bezichtigen middels georganiseerde rondlei-
dingen. Daarnaast zijn de kelders beschikbaar als locatie voor een breed
scala aan evenementen.Voor meer informatie: ww.historischekelders.nl.
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Nieuw cursusaanbod
voor aankomende

vrijwilligers!!
Zoals u weet zijn er veel mensen die behoefte hebben aan aandacht, onder-
steuning en een luisterend oor. Met tal van vrijwilligersprojecten komt de
Stichting Welzijn Ouderen Arnhem hieraan tegemoet.
Steeds meer mensen doen hiervoor een beroep op ons en daarom is de
SWOA op zoek is naar nieuwe enthousiaste vrijwilligers voor de projecten
Ondersteuning bij rouw, Eenzaamheid en activering en de Bezoek en
Opvang Service.Van deze vrijwilligers wordt verwacht dat zij in staat zijn
zelfstandig te werken en het als een uitdaging zien een persoonlijke noot te
laten horen in het werk.

De SWOA biedt aankomende vrijwilligers de mogelijkheid om deel te
nemen aan een cursus huisbezoek. De basis van deze cursus bestaat
uit vier dagdelen met de volgende thema's:
- informatie over de SWOA,
- omgaan met cliënten en mantelzorgers,
- signaleren,
- grenzen en verwachtingen.

Vervolgens kan men nog een extra dagdeel naar keuze volgen over:
- rouw,
- eenzaamheid/activering,
- chronische zieken en dementie.

Data: 4, 11, 18,25 oktober en 1 november 2007 
Tijd: 13.30 uur tot 15.30 uur
Plaats: Hoofdkantoor SWOA.

Aanmelding graag voor 1 september 2007.Na aanmelding wordt u uit-
genodigd voor een kennismakingsgesprek, de cursus gaat van start bij
voldoende deelname. Informatie over deze cursus en opgeven kan bij
Lonneke van Tuil. Hoofdkantoor SWOA Telefoon: 026 327 22 66 

lvtuil@swoa.nl. 
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Vanaf mijn werkplek waar ik nu dit
stukje zit te tikken kijk ik uit op het
nieuwe flatgebouw op de hoek van de
Bernard Zweerslaan. en de
Cattepoelseweg.
Het gebouw draagt de luid ronkende
naam 'Residence Diepenbrock'.Volgens
De dikke Van Dale wordt een chic flat-
gebouw in België wel met het woord
'residentie' aangeduid. Maar dat was
voor de 'dikke nekken' (een begrip
waarmee men in België een bepaald
soort Nederlanders aanduidt) natuur-
lijk nog niet chic genoeg. In het Frans
klinkt het nog dubbel deftig.

Ons kleine neefje noemt het
gebouw de petteflat, omdat hij er
tijdens de bouw eens een autootje
zag staan dat hij als het rode
kraanwagentje van Pluk herkende.
Mijn vrouw en ik hebben die naam
toen maar overgenomen. De pet-
teflat dus, telt drie hoge verdiepin-
gen van rode baksteen met daar
bovenop nog een vierde verdieping
met penthouses uit donkergrijze
steen. Uit de rode muren steken
recht boven elkaar, een aantal
meterslange witgeschilderde platen
beton, die dienst doen als balkon.
Aan de kant van de Bernard
Zweerslaan gaapt een donker gat,
waarin af en toe een auto ver-
dwijnt.
Door de relatief  kleine ramen en
massieve muren doet het gebouw
een beetje Duits aan. Het is niet
mooi, maar ook niet lelijk, een
beetje saai, maar juist daardoor niet
al te opvallend. Gelukkig zie je van
hieruit boven het gebouw nog het

groen van de achterliggende boom-
toppen.
Storend is wel, dat zo'n groot
bouwwerk op een veel te bekrom-
pen plek staat. Het is er duidelijk
maar een beetje tussen gepropt.
Aan de achterkant staat het pal
tegen de steile zandrug van het
Alteveerse bosje.Aan de voorkant
verdient zo'n groot en pretentieus
bouwwerk een ruim gazon, maar

daarvoor ontbreekt de ruimte.Aan
de kant van de Zweerslaan grenst
het zelfs bijna aan de stoep en de
kruinen van de bomen aan de
Cattepoelseweg reiken bijna tot
aan de balkons en de ramen.

Boom geveld avant La Residence

de stobbe van de gevelde boom bij de ingang
van resdence Diepenbrockde 
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"Die bomen verdwijnen daar nog
wel", is een veelgehoorde mening
in de wijk. "Die nemen veel te veel
licht weg."  Maar anderen weten
dan weer dat de gemeente beloofd
heeft die bomen te laten staan als
concessie aan de bewoners van de
overkant, die erop uitkijken. Er gaat
zelfs een gerucht dat iemand die
bomen verzekerd heeft tegen een
hoog bedrag, omdat hij de gemeen-
te niet zomaar op haar woord
gelooft. Ik zou niet weten of zoiets
mogelijk is. Ik bedoel natuurlijk: je
uitzicht verzekeren, of bomen ver-
zekeren die niet op je eigen grond
staan. Het lijkt mij een sterk ver-
haal, maar de gretigheid waarmee
het wordt rondverteld geeft wel
aan hoezeer dat rijtje bomen voor
de bewoners van Alteveer een
testcase is voor de betrouwbaar-
heid van de gemeente.

Merkwaardig is dus de brief van de
Gemeente Arnhem die in dit kli-
maat van gespannen aandacht bij
een select gezelschap van omwo-
nenden vlak na vrijdag 22 juni in de
bus viel. Daarin schrijft directeur
drs. H.L.B. Mostard: "Bij bouwacti-
viteiten aan appartementencom-
plex 'Residence Diepenbrock' is
een boom ernstig beschadigd. Uit
nader onderzoek is gebleken dat
deze boom een direct gevaar voor
zijn omgeving oplevert. Daarom
heb ik opdracht gegeven deze
boom direct te vellen. Ik betreur
dit zeer, te meer daar gedurende
het bouwproces de afspraak is
gemaakt dat deze boom zou wor-
den gehandhaafd." (Einde citaat)  

"Het was vrijdagmiddag vier uur.
Geen bouwactiviteiten gezien.Voor
we er erg in hadden was de boom
omgehakt", vertelde één van de
bewoners van de overkant. "Er
werd niet uitgelegd wanneer, hoe
en door wie de schade veroor-
zaakt was. Niemand heeft ook
maar een kans gehad om te zien
waar die schade zat en hoe groot
die was. De boom werd onmiddel-
lijk afgevoerd." 
Nu hebben mijn vrouw en ik toe-
vallig die middag een klein rood
kraanwagentje gezien dat in volle
vaart het pad naar de hoofdingang
insloeg, uit de bocht vloog  en
frontaal een boom ramde. De
bestuurder, de 12 jarige P.v.d.P,
bleef ongedeerd, evenals zijn rode
kraanwagentje. Hij ging er vliegens-
vlug vandoor, achtervolgd door een
majoor met blanke sabel, gezeten
op een overdreven lang peerd,
Langhors geheten. De boom was
echter onherstelbaar beschadigd
en een direct gevaar voor zijn
omgeving. Die kon volstrekt niet
blijven staan. Levensgevaarlijk!! Dat
kon je zo wel zien. Die moest
onmiddellijk geveld worden!!
Mijn vrouw was nog net op tijd om
een filmpje vol met foto's van het
ongeluk te maken.
Bij het verwerkingsproces in de
ontwikkelcentrale is dit filmpje
helaas onherstelbaar beschadigd
geraakt. Ik betreur dit zeer, temeer
daar destijds met alle burgers in
Nederland de afspraak is gemaakt
dat dit nooit meer zou gebeuren.

Henk Wagenaar
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Van Alle Tijden
De redactie van Craneveer blikt terug op 34 jaar Craneveer,
door het opnieuw plaatsen van kopij uit ‘de oude doos’:Wat
werd er in de beginjaren van Craneveer in het blad geschre-
ven, wat hield de wijk destijds bezig? Stukjes ‘van alle tijden’
omdat ze een kijkje in onze wijk van 30 jaar geleden geven,
misschien nog zelfs nieuwswaarde hebben of gewoon omdat
ze leuk geschreven zijn.
In dit nummer een stukje uit Craneveer nummer 7 van jaargang 13, 1986.
Het bouwproject van het Altevelt had de gemoederen in de wijk bezig
gehouden. Bij de oplevering prijst oud-redactielid Jan Wammes de kwaliteit
en architectuur van de nieuwbouw: ‘een aanwinst voor de wijk’ zo stelt hij.
Mee eens of niet, het Altevelt is inmiddels een onlosmakelijk deel van onze
wijk geworden.
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Kinderen uit de wijk in actie:
30=OK 

Begin juni hebben 10 kinderen uit 't Cranevelt met veel plezier alternatieve
verkeersborden beschilderd en opgehangen langs de Peter van Anrooylaan en
de Wolflaan. Zij vonden deze actie nodig om auto's en bussen op ludieke
wijze te vragen niet harder te rijden dan 30 kilometer. Belangrijkste reden is
hun eigen veiligheid bij het oversteken en spelen op straat maar ook rondom
hun school. Daarnaast veroorzaken te hard rijdende bussen langs de Peter
van Anrooylaan veel overlast door trillingen in de aangrenzende huizen.

Extra publiciteit
De actie heeft extra
publiciteit gekregen
omdat de gemeente na
twee boze   telefoon-
tjes uit de buurt de
borden zonder overleg
weg heeft laten halen.
Na een hele zaterdag
bezig te zijn geweest
om supermooie borden
te maken mochten ze
niet zomaar in een con-
tainer belanden. De
ouders zijn meteen aan
de bel gaan hangen
waarop de verantwoor-
delijke ambtenaar van de gemeente een mail stuurde dat hij niet op de
hoogte was van de achterliggende ideeen van de actie. De borden
mochten weer opgehaald worden en zijn de zaterdag daarop opnieuw
opgehangen. Ze zijn 2 weken blijven hangen om de bestuurders van
auto's en bussen nogmaals te wijzen op hun bijdrage aan de leefbaar-
heid van onze wijk.

Hoe verder 
De actie is onder de aandacht gebracht bij de wijkraad, de wijkagent

Borden ophangen langs de Wolflaan
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en de commissie ver-
keer. Ook de scholen
staan er volledig achter.
Volgend jaar vindt het
project Buiten Gewoon
Beter plaats in onze
wijken. De verkeers-
kundige van de
gemeente heeft toege-
zegd om zich in te zet-
ten voor een 30 kilo-
meter zone langs deze
twee straten. Begin sep-
tember is er een jaar-
lijkse wijkschouw waar-
op alle knelpunten in de
wijk extra aandacht krijgen. Daar zullen de verzoeken van deze actie
ook bekeken worden. Borden of geen borden: de kinderen en hun
ouders zullen in september zeker weer van zich laten horen.

Actiegroep 'Werk mee: 30=OK' is na 12 augustus weer bereikbaar 
Meer informatie via aplusb@xs4all.nl

Mijn jeugd op Alteveer 
Aflevering VIII: Viering Koninginnedag

De borden zijn geschilderd: nu nog uitzagen

Mijn herinneringen gaan terug naar
1948, waar koningin Wilhelmina
afstand deed van de troon ten
behoeve van haar dochter Juliana.
Koninginnedag dus op 30 april. De
dag begon altijd met een aubade op
de markt in Arnhem. Dat ging via de
school en je had er maar te zijn!
Eerst repeteren op school en dan in
de concertzaal van Musis Sacrum
de generale repetitie. Op het podium
stond de dirigent, een witgekuifde

man, die met de nodige stemverhef-
fing probeerde een zaal vol kinderen
in het gareel te houden. En zo kon-
den wij dan - zij het persoonlijk met
tegenzin , want onze vorstin luisterde
toch niet! - oa het "Merck toch hoe
Sterck " en het " In het Bronsgroen
Eikenhout " ten gehore brengen …..

Maar daarna, ja daarna begon in
de wijk het feest! En hoe! Er was
ook in die dagen een actief
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Oranje Comité op Alteveer
destijds gedragen door de
middenstand . En praktisch elke
Alteveerder was daar dan ook lid
van. Een uitgebreid programma lag
er voor die dag klaar en rond
11.00 uur werd er begonnen met
een vliegerwedstrijd . Ieder jaar
weer. Het sportpark Cranevelt
met zijn voetbalvelden was de
plek van de waarheid. Ja, want er
waren leuke prijzen beschikbaar
gesteld.
Dus een vlieger gebouwd met de
kornuiten en trachten de hoofd-
prijs in de wacht te slepen. Maar
hoe, want de concurrentie was
groot.We ontwikkelden een dui-
vels plan! En dat moest in het
geniep ten uitvoer worden
gebracht …. Glas! Gewoon glas!
Fijnmalen tot poeder en dan bij
kantoor- boekhandel Noppers
100 mtr vliegertouw kopen. Een
aantal meters van het touw inlij-
men en bestrooien met het glas-
poeder …..

En dan betraden we het strijd-
perk. Oorspronkelijke chaos bij
het oplaten van gemiddeld 20
vliegers op een voetbalveld…
Geleidelijk aan tekende zich dan
af, wie serieuze concurrenten
waren.Want velen waren al afge-
vallen, doordat de touwen ver-
ward raakten. De jury lette op
het gedrag van de vlieger. Hij
moest bv " strak " staan met de
staart recht naar beneden. Zo, zo,

die rode daar kon het wel eens
gaan winnen! Wat doen we? Ons
plan uitvoeren natuurlijk! Wie wel
eens gevliegerd heeft, kent de uit-
drukking "zagen '. En dat gebeurde
dan. Met ons ingesmeerde touw
manoeuvreerden we zodanig, dat
we dwars over het touw van de
tegenstander geraakten. Een paar
keer heen en weer trekken en tja,
daar verdween de "rode " tegen-
stander in de verte! Gemeen?
Toegegeven! Maar zeg nou zelf :
toch wel leuk! Dit is overigens de
eerste keer, dat er met dit
"geheim " naar buiten wordt
getreden.Want dat geheim werd
elk jaar weer gekoesterd! 

De invulling van de rest van de
dag bevatte kinderfeesten, zoals
koekhappen, zaklopen, met een ei
in een lepel rennen en ga zo maar
door. Hoogtepunt was altijd een
vriendschappelijke gekostumeerde
voetbalwedstrijd.Verkleedde
Alteveerders tegen een amateur
voetbalclub, zoals Arnhemse Boys
of Hertog Hendrik. Dan liepen er
bakkers, schoorsteenvegers, sla-
gers, baby's en wat al niet meer
achter een bal aan te hollen tot
groot vermaak van het talrijke
publiek. s' Avonds voor de oude-
ren een oranjebal in het
Sportpark Paviljoen en dan was
het weer voorbij.
En eh, excuus voor onze vlieger-
truc!

Rob van Brink
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Het is al een tijd geleden dat
het woord 'columnistenplaag'
voor het eerst verscheen in het
woordenboek. Dat woord werd
bedacht door iemand die zich
ergerde aan het steeds maar
toenemende aantal columns.
Een plaag: al die babbelstukjes
van mensen die tikkend op hun
tekstverwerker hun gedachte-
stroom de vrije loop laten. Ze
beginnen met wauwelen in de
trend van  "Als ik uit het raam
kijk dan zie ik …". En zo gaan
ze maar door totdat er 300
woorden op het papier staan
die ze dan geheel voldaan naar
een krant sturen.

Al die particuliere gedachtes en
meninkjes.Wat koop je ervoor?
Niets in deze tijd van snelheid,
slagvaardig handelen en zaken-
doen.Weg met het gewauwel.
Hebt ú niets beters te doen?
Zelfs een boodschappenbriefje
is nuttiger proza.
Columnisten hebben dus de
laagste status onder alle schrij-
venden en de geringsten onder
hen zijn nog wel de columnisten
van personeelsbladen, school-
krantjes en wijkblaadjes. Ik ken
mijn plaats dus.Toch hindert mij
dat niet. En af en toe heb ik een
droom. De droom van een

columnist om af en toe een
woord te bedenken dat nog niet
bestaat, maar dat zo in het
woordenboek kan worden
opgenomen. En omdat ik hier
alleen schrijf over de wijk moet
het woord natuurlijk daarop
betrekking hebben.Van de week
zag ik in mijn droom een stukje
in het woordenboek met zo'n
zelfbedacht woord:

ca.non.gek.te v (-s) 1. over-
dreven neiging om van allerlei ver-
schijnselen in het leven lijsten  te
maken die als het belangrijkste,
mooiste, grootste, indrukwekkend-
ste  gelden: historische ~, literaire
~ ; 2. door de wet gesanctioneerde
waanzin van gemeenten om jaar-
lijkse som bij  erfpacht na afloop
met duizenden  procenten te ver-
hogen.

Onze wijk heeft te maken met
dit woord in beide betekenis-
sen..Vandaar dat ik het hier
opneem. In de eerste betekenis
past het historisch museum dat
op nog geen twee kilometer
afstand van onze huizen ver-
schijnt. In de tweede beteke-
nis… laten we maar ophouden.
De 300 woorden zijn bereikt.

Henk Wagenaar

Canongekte
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Welkom haarmode, voor een stijlvolle zomer
Beethovenlaan 70A, 6815BM Arnhem 026-3516995 R.M.Waalkens
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De Ontmoetingsplek:het vervolg
De ontwikkelingen rondom de Jongeren en Ouderen Ontmoetingsplek
(JOOP) hebben ook in de zomervakantie niet stil gestaan. Buurtbewoner
Bram Breedveld, landschapsarchitect en ook in andere gemeentes werkzaam
aan een gelijksoortig project, heeft zich aan het team toegevoegd. Een zeer
welkome aanvulling!
Samen met enkele jongeren hadden we al wat avonden rondom de tafel
gezeten om de ideeën van jong en oud op een rij te zetten.Tijdens de konin-
ginnemarkt zijn de buurtbewoners, door middel van een enquête, bevraagd.
Een aantal leuke ideeën kwam naar boven! 

Vervolgens zijn we een paar keer op pad geweest om verschillende
locaties te bekijken. Zoals u wel bekend is, zijn er in onze buurt vele
mooie/ rustige  plekken die zich goed lenen voor een ontmoetingsplek
en waar ook weinig overlast te verwachten is.
Aan de hand van de verschillende ideeën gaan we nu een voorstel op
papier zetten. Dit hopen we zo snel mogelijk aan de buurt te kunnen
tonen op een bijeenkomst. U hoort dus binnenkort meer van ons!

Antoinette van de Heijden en Karin Kalthoff

PS Wilt u/ wil jij meedenken en een bijdrage leveren aan het team:
graag! Meld u/ meld je dan bij Antoinette (4435308) of Karin
(4422015) of spreek een van de jongens Mossel en/of Holtackers aan!

Craneveer zoekt redactieleden!

Vind je het leuk om zo nu en dan een stukje te schrijven 
voor het wijkblad of wil je op een andere wijze 

bijdragen aan het team van de redactie? 

Meld je dan bij de redactie:
via redactie@craneveer.nl of 026-3514321 (Ysbrand Graafsma)
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Subsidie voor afkoppelen 
volledig kostendekkend

Veel creatieve oplossingen voor het afkoppelen van regenwater kunnen
volledig met de beschikbare subsidie worden bekostigd. Zelfs als er
gekozen wordt voor een combinatie van een regenton of vijver met
een infiltratievoorziening én uit-
voering door een hovenier of
aannemer. De subsidie van maxi-
maal 12 euro per m2 afgekoppeld
oppervlak is meestal volledig
kostendekkend gebleken.

Dit is natuurlijk goed nieuws. Op
deze manier kunt u geheel gratis
een bijdrage leveren aan het
milieu én uw tuin verfraaiien.
Daarnaast gaat u de verdroging
van uw eigen tuin ook nog eens
tegen. Én u hoeft niet eens zelf
met een schep aan de slag! Kijk
voor handige tips op www.water-
servicepuntarnhem.nl. U kunt

ook bellen voor een vrijblijvend en
gratis advies via T(026) 4456959.Wij
komen graag even bij u langs.

Fotoboven: afkoppelvijver in voor-
tuin Burgemeesterswijk
Foto links: nieuwe regenton met
overloop naar tuin

Augustus 2007
Eefke Lievaart
Assistent Projectleider
Waterservicepunt Arnhem
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Van de wijkraad
Werkgroep Noodwoningen Alteveer 
Sinds ons vorige stukje in Craneveer zijn de ontwikkelingen omtrent de
Maycrete-woningen aan de Waterbergseweg/Brandts Buijsweg/Catharina van
Renesstraat razendsnel gegaan. Hieronder informeren wij u over de laatste
stand van zaken.

In mei jl. heeft de Socialistische Partij een voorstel bij de gemeenteraad
ingediend tot behoud en renovatie van de Maycrete-woningen. Begin
juni jl. is dit voorstel aangenomen, op de voorwaarde dat Portaal eerst
6 maanden de gelegenheid kreeg om 1 Maycrete-blok van 2 woningen
alsnog bij het Nederlands Openluchtmuseum (NOM) te laten plaatsen.
Dit was een herinnering aan de afspraak die de Commissie VROM van
de gemeenteraad in 2005 met Portaal had gemaakt. Pikant detail daar-
bij was wel dat tijdens de gemeenteraadsvergaderingen bleek dat er
een aantal jaren geleden een aanvraag tot gemeentelijke monumenten-
status voor de Maycrete-woningen bij de gemeente Arnhem was inge-
diend en dat de Bond Heemschut eveneens in 2005 een monumenten-
aanvraag bij de gemeente heeft ingediend. De Maycrete-woningen
genieten daardoor nu wellicht een voorbescherming. Dat bemoeilijkt
de sloopplannen natuurlijk.

Op 13 juni jl. heeft de werkgroep een bijeenkomst met Portaal gehad
over onder meer het besluit van Portaal om de acht seniorenwoningen
te behouden.Vlak daarna presenteerde Portaal haar nieuwbouwplan-
nen in het projectgebied aan de buitenwereld via De Gelderlander.
Op 11 juli 2006 heeft de werkgroep weer een bijeenkomst met
Portaal gehad, waarbij ook een ambtenaar van de gemeente Arnhem
aanwezig was. Hierin is ons als werkgroep een nadere uitleg gegeven
over deze nieuwbouwplannen, te weten het plaatsen van 24 woningen
in het gebied, naast de bestaande acht seniorenwoningen. De voor-
waarde hierbij was uiteraard dat één Maycrete-blok behouden zou blij-
ven voor het NOM. Ons was op dat moment niet duidelijk hoe de
onderhandelingen daarover met het NOM verliepen.
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Oplossing kijk op de wijk:

Op de hoek van de De Wolflaan en de van Ockeghemlaan heeft een
bewoner in de schutting een kleine vitrine gemaakt waarin hij zijn (zelf
gemaakte?) houten beelden tentoonstelt.
Te koop ?
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Op 7 augustus jl. heeft Portaal de werkgroe-
pleden, de omwonenden en de huidige en de
vorige bewoners van het projectgebied een
brief gestuurd, waarin Portaal ons meedeelde de Maycrete-woningen te
willen behouden. Portaal zegt daarbij de cultuurhistorische waarde
belangrijker te zijn gaan vinden en besloten heeft dat het behoud van
de Maycrete-woningen een investering waard is. De woningen worden
dus niet gesloopt, maar gerenoveerd. Een verrassende wending!

Onlangs heeft de werkgroep een (voorlopig?) laatste bijeenkomst
gehad over de ontwikkelingen van de laatste tijd. Zoals u weet, is de
werkgroep opgericht om namens de bewoners in het projectgebied,
namens omwonenden van het projectgebied en namens geïnteresseer-
de bewoners in de wijk inspraak te hebben in de procedure tot het
slopen van de Maycrete-woningen (en eerder ook de 8 seniorenwonin-
gen ernaast) en het plegen van nieuwbouw door Portaal in het pro-
jectgebied. Nu al deze plannen niet doorgaan, is het voor de werk-
groep tijd om ons te bezinnen op ons verdere "nut" en voortbestaan.

Natuurlijk hebben wij vragen over de toekomst aan Portaal: hoe zien
de renovatieplannen eruit? Wat gaat er met de huidige huurders
gebeuren? En wat gaat er gebeuren met vorige huurders die weer
terug willen in de Maycrete-woningen? Gebeurt er nog iets met de
resultaten van het in 2006 gehouden doorstroomonderzoek onder
een aantal huurders van Portaal in de wijk?

Wij hopen in september een bijeenkomst met Portaal te kunnen
beleggen om wat meer helderheid over de toekomst in het projectge-
bied te kunnen krijgen. Daarna zal de werkgroep, in overleg met de
Wijkraad, besluiten of de werkgroep wordt opgeheven of zal blijven
bestaan, eventueel in "slaapstand".Wij hopen u daarover later te kun-
nen informeren.

Werkgroep noodwoningen Alteveer 
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PERSBERICHT  Portaal:
Portaal kiest voor behoud Maycretewoningen

Woningcorporatie Portaal gaat de noodwoningen in Alteveer renoveren. Dit
gebeurt zodanig dat ze voldoen aan de eisen van deze tijd en van monu-
mentenzorg.
In 2003 heeft Portaal afspraken gemaakt met de gemeente Arnhem over de
sloop van de Maycretewoningen in Alteveer. Inmiddels is het 2007, de opvat-
tingen over slopen of renoveren van de Maycretewoningen zijn de afgelopen
jaren veranderd.We zijn de cultuurhistorische waarde van de woningen
belangrijker gaan vinden. Met die ogen heeft Portaal nogmaals naar dit pro-
ject gekeken en opnieuw een berekening gemaakt. De corporatie heeft beslo-
ten dat het behoud van de Maycretewoningen een investering waard is. Dat
betekent dat zij de woningen opknappen, zodanig dat ze voldoen aan de
eisen van deze tijd en van de gemeentelijke monumentenstatus.

Portaal verwacht eind van dit jaar de plannen voor de renovatie klaar te
hebben en in het najaar van 2008 de renovatie te kunnen afronden.
(bron: Portaal Woningcorporatie)

Stand van zaken herontwikkeling terrein Verrijzeniskerk

In het voorjaar van 2007 is door de gemeente een mediator ingesteld om
de impasse tussen werkgroep en ontwikkelaar te doorbreken. De partijen
hebben een compromis bereikt over het opknippen van het woningenblok
aan de Sweelincklaan. Echter aan het belangrijkste bezwaarpunt van de
werkgroep, de aansluiting aan de bestaande bouw aan de Beethovenlaan,
zijn de partijen niet tot elkaar gekomen.

Aan de Sweelincklaan betekent dit dat het woningenblok van acht
woningen uit het oorspronkelijke plan van de ontwikkelaar opgedeeld
wordt in twee blokken van vier.Tussen de twee blokken komt een
steegje van 1,5 meter breed. Met dit compromis hoopte de werkgroep
ook een verbetering te kunnen bereiken op het bezwaarpunt aan de
Beethovenlaan. Dit lukte echter niet omdat de ontwikkelaar stelt dat
een oplossing hiervoor te veel invloed heeft op de financiële haalbaar-
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Hier  kan  uw  
advertentie  staan!

Geïnteresseerd in adverteren
in Craneveer? 

Neem contact op met de
redactie:

redactie@craneveer.nl
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heid van het plan.
De gemeente heeft nu een vervolgvoorstel
gedaan aan beide partijen: In dit voorstel wijzen beide een deskundige
(architect) aan. Deze deskundigen wijzen vervolgens gezamenlijk een
derde deskundige aan. Deze deskundigen adviseren over een nieuwe
stedenbouwkundige invulling van het appartementencomplex aan de
Beethovenlaan, met name de aansluiting met de bestaande bouw. Dit
advies wordt vervolgens als bindend beschouwd voor beide partijen en
gemeente.Voor de werkgroep en wijkraad betekent dit dat in dit voor-
stel de mogelijkheid voor bezwaar en beroep vervalt.

De werkgroep heeft in overleg met de wijkraad besloten in te stem-
men met dit voorstel en heeft dit inmiddels kenbaar gemaakt aan de
gemeente.Wij denken dat dit de beste weg is om tot een oplossing te
komen in deze situatie. De ontwikkelaar wenst eerst een gesprek met
wethouder van Bodegraven alvorens zich uit te spreken over het voor-
stel.

Werkgroep Verrijzeniskerk

Bijeenkomst parkeerproblemen Rijnstate gaat niet door
De door de wethouder toegezegde bijeenkomst op 11 september om
over de parkeerproblemen te spreken met de wijkbewoners in de
omgeving van Rijnstate gaat niet door. Een aantal ambtenaren weigert
een al sinds de opening van Rijnstate bestaand probleem te erkennen.
Dientengevolge zal de gemeente een nieuw parkeeronderzoek doen
verrichten in oktober.Tevens heeft de gemeente het plan om de door
de werkgroep uitgevoerde enquête zelf opnieuw te doen.
Wij vrezen dat de gemeente bij de beoordeling van al dan niet overlast
niet zal uitgaan van wat door de bewoners wordt ervaren maar van de
norm voor de binnenstad. Ondanks het feit dat in het bestemmings-
plan vastligt dat onze wijk een rustige woonwijk is.We houden U op
de hoogte.

Werkgroep Verkeer, Jos Verhulst
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Ouderensoos, ook voor u!?

September en allerlei activiteiten beginnen weer; zo ook de oude-

rensoos (wat heet oud?). Zoekt u gezelligheid, bent u alleen, doet u

graag spelletjes bijvoorbeeld kaarten, rummycub? Bridget u mis-

schien? Veel mogelijkheden zijn er.

En dan biljart. Momenteel zijn er maar twee heren die er gebruik

van maken. Zij willen heel graag medebiljarters ontmoeten op de

soos.Wie komt er eens langs. Kijken en een praatje kost niets.

Op maandagmiddag van 14:00 - 16:30 uur bent u van harte wel-

kom. Koffie en thee staan klaar.

Meer informatie? 

Bel Wil Kwadijk (4427212) of 

Hr. van Korlaar (biljarten, 4426748)
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Dag Hoe laat? Wat? Waar?
MAANDAG 10.00-11.00 Yoga Alteveltje

14.00-16.30 Ouderensoos Recreatiezaal
15.30-16.30 Tái Chi 55+ Gymzaal boven
19.00-22.00 Biljarten Recreatiezaal
19.00-20.00 Damesgym Gymzaal beneden
20.00-22.00 Volleybal Gymzaal beneden
20.00-22.00 Badminton Gymzaal boven

DINSDAG ochtend Biljarten Recreatiezaal
14.00-15.30 Volksdansen 55+ Recreatiezaal
20.30-22.30 Badminton Gymzaal beneden

WOENSDAG 14:00-14:45 Streetdance (alleen september)
15.45-16.30 Kleutergym 1 Gymzaal boven
16:30-17.15 Kleutergym 2 Gymzaal boven
17.15-18.00 Meisjesgym Gymzaal boven
18.45-19.45 Ismakogie Recreatiezaal
19.00-20-00 Aerobics Gymzaal boven
20.00-22.15 Schilderen Recreatiezaal
20.00-21.00 BBB-groep Gymzaal boven

DONDERDAG13.15-14.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
14.15-15.00 Ouderengym 55+ Recreatiezaal
19.30-22.30 Bridge Recreatiezaal
21.00-22.30 Badminton Gymzaal boven
20.30-22.00 Volleybal Gymzaal beneden

VRIJDAG 13.30-16.30 Bridge Recreatiezaal
ZATERDAG 10.30-12.00 Recr.sport heren Gymzaal beneden

Wilt u kennismaken met één van de activiteiten?
U bent van harte uitgenodigd eens vrijblijvend kennis te maken.

Voor inlichtingen: Mw. Jop Bulage tel. 4451582.
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Nog  geen  donateur  van  Craneveer?
€10 per jaar per gezin

€ 5 per jaar per persoon
Naam: …………………………………….
Adres: …………………………………….

Postcode: …………………………………….

Inleveren bij:
Ledenadministratie Craneveer

p/a Obrechtstraat 24
6815 BR Arnhem

of mail aan: admin@craneveer.nl
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Bij elk redactielid kunt u tot één week na 
verschijning van dit blad uw kopij kwijt.

of per e-mail: redactie@craneveer.nl

Bestuur Recreatievereniging
Craneveer
Maurice Lankheet Voorzitter

Cattepoelseweg 254 tel 3510245
Marjan van Roon Secretaris

Chopinstraat 21 tel. 3510051
Joost Froeling Penningmeester

v. Blankenburgstr 2 tel 4453675
Jop Burlage Ledenadm.

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Cleo van der Stap Comm.

Sweelincklaan 8 tel. 4456712
Hermine van der Burgt Comm.

Cattepoelseweg 214 tel 4453628
Annemarie van de Flier Comm.

Morletpad 7 tel 4453596

bestuur@craneveer.nl

Redactie Wijkblad Craneveer
Henk Wagenaar Eindredactie

Cattepoelseweg 201 tel. 4424073
Jop Burlage Advertenties

Obrechtstraat 24 tel. 4451582
Ysbrand Graafsma Coördinatie/Layout

Sweelincklaan 16 tel. 3514321

Herma Zuidema Algemeen
Cattepoelseweg 230 tel. 3518447

Jolande IJsseldijk Coördinatie bezorging
Sweelincklaan 6 tel. 4452105

redactie@craneveer.nl

Wijkraad Alteveer / ‘t Cranevelt
Wil Smits voorzitter

Cattepoelseweg 109 tel 4421258
Luit Rietema secretaris

Schubertlaan 5, tel. 4429649
Vacant penningmeester
Jan van Leusen bestuurslid

Mendelssohnlaan 25 tel. 4434882
Maurice Lankheet bestuurslid

Cattepoelseweg 254 tel. 3510245
Werkgroepen / ondersteuning:
Verkeer: Jos Verhulst
Heroineverstrekking: Jos Verhulst
Verrijzeniskerk: Sabine Brachthauser

verrijzeniskerk@craneveer.nl
Noodwoningen: Rene Vossebelt

wijkraad@craneveer.nl

Redactie Website: www.craneveer.nl
Mark Overmeer techn, realisatie

tel. 4456712 
Ton Jansen redactielid

tel. 4452313 
Quico Spaen redactielid

tel. 4452105

website@craneveer.nl 

 

 

 
Donatie Craneveer per seizoen:

€ 5,- p. p. / € 10,- per gezin
Giro 3794217 t.n.v. Penningmeester Craneveer


